
  
 

 ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

  ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

ΠΡΟΣ: 

Την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων, κα Νίκη Κεραμέως 

 

Θέμα: «Ισοτιμία τίτλων μεταπτυχιακών σπουδών αλλοδαπής στο γνωστικό αντικείμενο ARTS 

MANAGEMENT». 

 

Σύμφωνα με τα ισχύοντα, ειδικά για μεταπτυχιακούς τίτλων σπουδών μουσικών και θεατρικών σπουδών, 

σπουδών χορού και κινηματογράφου  ομοταγούς Α.Ε.Ι.  της αλλοδαπής, οι οποίοι απονεμήθηκαν μετά από 

εισαγωγή και φοίτηση σύμφωνα με τον κανονισμό μεταπτυχιακού προγράμματος,  αναγνωρίζονται αυτοτελώς 

χωρίς την κατοχή προπτυχιακού τίτλου  Α.Ε.Ι. 

Σήμερα υπάρχουν πάρα πολλοί κάτοχοι Μεταπτυχιακών τίτλων σπουδών  ARTS MANAGEMENT που 

απονέμονται από εγνωσμένου κύρους και βεληνεκούς πανεπιστήμια, ύστερα από πλήρη και δια ζώσης φοίτηση 

στην έδρα του εκάστοτε πανεπιστημίου, οι οποίοι βρίσκονται στον «αέρα   » και ζητούν να συμπεριληφθούν στις 

παραπάνω κατηγορίες. 

Οι εν λόγω σπουδές διασφαλίζουν πορεία εξελικτική και άκρως ουσιαστική για την δημιουργία νέων 

πολιτιστικών προϊόντων (σχεδιασμό / οργάνωση / συντονισμό ). 

Συνέπεια του υφιστάμενου θεσμικού πλαισίου είναι ότι πάρα πολλοί σπουδαστές που έχουν  φοιτήσει σε 

Ελληνικά Ωδεία αναγνωρισμένα από το κράτος και έλαβαν πτυχίο για τις σπουδές τους, μετά από εξετάσεις που 

έχουν δώσει σε αρμόδιες  επιτροπές, με εκπροσώπησή του Ελληνικού Δημοσίου και στη συνέχεια συνέχισαν τις 

σπουδές τους σε διεθνούς φήμης πανεπιστημιακά ιδρύματα εκτός Ελλάδας, αποκτώντας  Μεταπτυχιακούς & 

Διδακτορικούς τίτλους, όταν επιστρέφουν στην Ελλάδα μετά από σπουδές χρόνων, να θεωρούνται απλά  

τελειόφοιτοι Λυκείου   

Επειδή πρόκειται για αδικία . 

Ερωτάσθε κα Υπουργέ: 
 

-Πως προτίθεστε να αντιμετωπίσετε το πρόβλημα; 

-Προτίθεστε να εισηγηθείτε νομοθετική ρύθμιση προκειμένου το ΔΟΑΤΑΠ να παρέχει με απλοποιημένη 

διαδικασία ισοτιμία  για αυτούς τους τίτλους ( Μεταπτυχιακού /Διδακτορικού σε όποια ειδικότητα έγινε 

αποδεκτός από το πανεπιστήμιο  που φοίτησε - ολοκλήρωσε και του έχει απονείμει η σύγκλητος του 

πανεπιστημίου τον σχετικό τίτλο) και να δώσετε λύση στο πρόβλημα; 
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